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Protokół nr 33/2017 

z posiedzenia Rady Osiedla Podjuchy w dniu 25.01.2017 

Obecni: 10 radnych oraz 5 gości. 

Porządek obrad: 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie quorum. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 14.12.2016. 

3. Podsumowanie kampanii społecznej SBO 2017. Podziękowania i wnioski na przyszłość. 

4. Środki inwestycyjne z budżetu miasta Szczecina na rok 2017 przyznane Podjuchom. 

5. Stanica Wodna Podjuchy- koniec fazy projektowej, aplikacja po fundusze RPO. 

6. Informacja na temat przebiegu postępowania konkursowego na architekturę CAL Podjuchy. 

7. Projekt Parku Wolności w Podjuchach- informacja o zamknięciu fazy projektowej oraz konteksty 

towarzyszące.  

8. Informacja na temat inwestycji ZDITM niezrealizowanych w roku budżetowym 2016 (oświetlenie 

Lechicka, Zamieć, Piwna, chodniki Falskiego i Krzemienna). 

9. Uchwała w sprawie projektu planu zagospodarowania przestrzennego Podjuchy Skalista 24. 

10. Wniosek o dzierżawę terenu przy ul. Karpiej. 

11. Wniosek o dzierżawę terenu przy ul. Krzemiennej pod pawilony handlowe (mięsny i cukiernia). 

12. Wniosek o opinię ZBiLK w sprawie dzierżawy działki Katolickiej Szkoły im. Jana Pawła II (Skalista 24). 

13. Wniosek o opinię w sprawie dzierżawy działki przy ul. Korczaka w Szczecinie. 

14. Uchwały finansowe RO Podjuchy obejmujące sprawozdanie finansowe za rok 2016 oraz plan 

rzeczowo-finansowy na rok 2017. 

15. Uchwała w sprawie przeznaczenia środków tzw. ,,małej dotacji". 

16. Uchwała w sprawie powołania Liceum Ogólnokształcącego w miejsce Gimnazjum nr 7. 

17. Informacje na temat wyniku postępowania POIŚ na Węzeł Krygiera-Granitowa. 

18. Wniosek prezydenta miasta o opinię w sprawie projektu rewitalizacji odcinka Alei Wojska Polskiego w 

Szczecinie. 

19. Określenie harmonogramu imprez RO Podjuchy na rok 2017. Pierwsze przymiarki do terminów. W 
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tym do Dnia Dziecka 2017. 

20. Sprzątanie, odśnieżanie Podjuch. 

21. Obowiązkowe szkolenia finansowe Rad Osiedli. 

22. Uporządkowanie siedziby RO Podjuchy, propozycja oddania części sprzętów ze stanu i nowej 

aranżacji pomieszczeń. 

23. Propozycja współpracy przy realizacji Biura Porad Obywatelskich.  

24. Ustalenie grafiku posiedzeń i dyżurów RO Podjuchy. 

25. Informacje na tablicach ogłoszeniowych RO Podjuchy. 

26. Wolne wnioski i postulaty.                                                                                                                               

Ad.1. 

Powitano przybyłych gości. Stwierdzono quorum. Przyjęto powyższy porządek posiedzenia.                                                                                                                                                              

Ad.2. 

Zatwierdzono protokół z posiedzenia RO Podjuchy w dniu 14.12.2016.                                                   

Głosowało- 9 osób  

,,za" - 7 osób 

,,przeciw" - 0 osób 

,,wstrzymuję" - 2 osoby (Jarek Warchoł oraz Edward Paluch) 

Ad.3. 

Przewodniczący podsumował kampanię społeczną SBO 2017. Na liście projektów znajdowały się trzy 

ważne dla Podjuch zadania mieszczące się na liście priorytetów kadencji: Bukovasport, Park 

Dobrosąsiedzki oraz Rewitalizacja Parku Wilimsky’ego. Maciej Szyszko podziękował za zaangażowanie 

Radnym aktywnie biorącym udział w kampanii promującej. Wymienił wiele organizacji i gremiów 

społecznych z różnych środowisk Szczecina promujących nasze projekty, między innymi: szkoły, kluby 

sportowe, przedszkola, parafie, rady osiedlowe, stowarzyszenia. Osobne podziękowania należą się 

ambasadorom naszych projektów i przede wszystkim wolontariuszom. Dzięki nim nasza kampania 

osiągnęła bardzo duży zasięg pozostając na poziomie niskobudżetowym. Przy tej okazji przewodniczący 

zaznaczył, iż w tegorocznej edycji SBO Rada Osiedla Podjuchy nie wydatkowała jakichkolwiek środków z 

budżetu własnego. Zrobiliśmy w tej sprawie wszystko, co mogliśmy. W tym momencie wypada nam już 

tylko oczekiwać na wyniki głosowania, które zostaną ogłoszone do 30 dni od jego zakończenia, choć 

zapewne wcześniej. 
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Ad.4. 

Przewodniczący wymienił cele, na które zostały przyznane środki inwestycyjne z budżetu miasta 

Szczecina na rok 2017 dla Podjuch:  

- Oświetlenie ul. Dzikiej. 

- Oświetlenie ul. Ostowej, Lechickiej. 

- Oświetlenie sięgacza przy ul. Piwnej. 

- Dwa punktu oświetleniowe w Parku pod Kasztanami (Smocza-Przewiewna). 

- Chodnik przy ul. Karpiej.  

- Schody Falskiego-Korczaka.  

- Utwardzenie dojazdu do przedszkola ,,Zaczarowany Ołówek" przy ul. Marmurowej. 

Ad.5. 

Przewodniczący oznajmił, iż na ukończeniu jest projekt Stanicy Wodnej. Miasto zamierza aplikować po 

fundusze RPO na tzw. turystykę aktywną. W przypadku przyznania funduszy wartość inwestycji może 

osiągnąć kwotę 4mln złotych. 

Ad.6. 

Przewodniczący przekazał informację na temat przebiegu postępowania konkursowego na architekturę 

Centrum Aktywności Lokalnej Podjuchy.  Ogłoszony 30.12.2016 konkurs spotkał się z dużym 

zainteresowaniem pracowni architektonicznych. Wstępnie jest to 71 konkursowych zgłoszeń. 

Rozstrzygnięcie konkursu zaplanowano na marzec br.  

Ad.7.  

Przewodniczący poinformował, że została zamknięta faza projektowa Parku Wolności w Podjuchach. 

Dokumentacja została podpisana i odebrana bez porozumienia z RO Podjuchy. Brak naszej opinii w tej 

kwestii budzi zrozumiałe wątpliwości, gdyż projekt parku tworzony jest ze środków inwestycyjnych Rady 

(udział na poziomie ok. 750 tys. złotych) i nasza Rada od początku była stroną aktywną w procesie 

projektowym. W tej sprawie istnieje jeszcze szereg innych uwarunkowań. O sprawie został 

powiadomiony WGKiOŚ UM Szczecin celem wyjaśnień w trybie nadzoru.  

Ad.8. 

Przekazano informację na temat niezrealizowanych inwestycji przez ZDITM w roku budżetowym 2016. W 

pierwszym kwartale br. rozstrzygnięte zostaną postępowania na wyłonienie wykonawcy zadań:  

- Oświetlenie ul. Lechicka, Zamieć, Piwna. 
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- Chodnik Krzemienna. 

Osobno ważą się losy zadania budowy chodnika Falskiego. To jest, czy zadanie będzie realizowane w 

całości, czy w etapowaniu.  

Ad.9.  

Uchwałą nr 71/17 Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie zaopiniowała projekt planu zagospodarowania 

przestrzennego Podjuchy Skalista 24. 

Uzasadnienie: Przedłożony i zaaprobowany projekt planu miejscowego zagospodarowania 

przestrzennego „Podjuchy – Skalista 24” w Szczecinie odpowiada na bardzo istotne zapotrzebowanie 

społeczne. Przedmiotem planu jest teren usług oświaty, zieleni i infrastruktury technicznej. Generalnym  

priorytetem  projektu  planu  jest  uporządkowanie  własności  gruntów   i  granic  działek.  

W  miejscu  tym  planuje  się  modernizację  istniejącej  bazy  sportowej,  do czego jest 

konieczne wyłączenie wskazanego terenu z obszarów produkcji leśnej. Analiza    skutków    

realizacji    planu    miejscowego    wskazuje    na    wystąpienie oddziaływań   

pozytywnych   na   stan środowiska   przyrodniczego   oraz   warunki życia  i  zdrowie  

ludzi.  Nie  diagnozuje  się  możliwości  wystąpienia  oddziaływań  negatywnych. Realizacja 

ustaleń planu pozwoli na zagospodarowanie terenu zgodnie z potrzebami szkoły i z poszanowaniem 

zasad ochrony środowiska. Stan  nieuporządkowania  granic  własności  gruntów  trwa  od  

ponad  20  lat.  Czyni  on niemożliwym  naprawę  i  modernizację  istniejącej  bazy  

sportowej,  o  którą  wnosi  Rada Osiedla Podjuchy i Rada Rodziców Szkoły Podstawowej. Pod 

wnioskiem za jak najszybszym uporządkowaniem granic terenu podpisało się blisko 900 mieszkańców 

Szczecina. Dodatkowo wskazany obszar, jako projekt nr 122 BUKOVASPORT, był przedmiotem 

intensywnej kampanii społecznej przeprowadzonej w trybie transparentnych konsultacji społecznych w 

Szczecińskim Budżecie Obywatelskim 2017. W chwili podjęcia uchwały nie znane są wyniki plebiscytu, ale 

nie sposób zauważyć, iż projekt BUKOVASPORT cieszył się bardzo dużym zainteresowaniem społecznym. 

Niezależnie przedmiotowy projekt planu uzyskał  akceptację Dyrekcji  Lasów Państwowych w 

Szczecinie. Jest tak bowiem użytkowanie gruntu leśnego „ls” Skarbu   Państwa   (bez drzewostanu) 

będącego częścią  terenu   szkoły   utrudnia  Nadleśnictwu   Gryfino   prowadzenie   

racjonalnych   działań   w   zakresie   ochrony   lasu  i gospodarki leśnej. Z chwilą uchwalenia 

planu wskazany obszar zyska określone przeznaczenie,  zasady  kompozycji  przestrzennej  i  

kształtowania  form zabudowy  i  zagospodarowania  terenów.  Jako  teren  położony  w  

bezpośrednim  sąsiedztwie Szczecińskiego  Parku  Krajobrazowego  „Puszcza  Bukowa”  i  

obszarów  Natura  2000,  zyska także wiążące ustalenia w zakresie ochrony walorów przyrodniczych i 

krajobrazowych oraz ochrony siedlisk przyrodniczych położonych poza granicami planu. Zapisy planu 

uwzględniają bogactwo   przyrodnicze   otoczenia  i zapewniają zachowanie jego stanu 

przyrodniczego. Nie  przewiduje  się  wystąpienia  zagrożeń  dla środowiska  przyrodniczego,  w  

tym znaczących oddziaływań, ani też niekorzystnych oddziaływań na zdrowie i warunki życia ludzi. 

Przyjęte  rozwiązania  w  zakresie  funkcjonalnym  i  przestrzennym  nie naruszają ustaleń   

Studium   uwarunkowań   i   kierunków   zagospodarowania   przestrzennego Miasta  
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Szczecin,  oraz  są  zgodne  z  opracowaniem  ekofizjograficznym  dla  obszaru objętego 

granicami planu „Podjuchy – Skalista 24”. 

 

Głosowało: 9 osób 

,,za" - 9 osób  

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

Ad.10. 

Uchwałą 72/17 Rada Osiedla Podjuchy poparła wniosek o dzierżawę terenu przy ul Karpiej.  

Uzasadnienie: Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje wniosek o dzierżawę fragmentu działki nr 19/4 

obręb 4113 (jak na załączonej mapce) położonej przy ulicy Karpiej w Szczecinie.  Działka 

wykorzystywana będzie jako ogród warzywny.         

Głosowało: 9 osób  

,,za" - 9 osób  

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

Ad.11. 

Przybyły na zebranie gość Pan Krzysztof Marczewski zawnioskował o dzierżawę terenu przy ul. 

Krzemiennej pod dwa pawilony handlowe. Równolegle wywiązała się dyskusja z przybyłymi na miejsce 

mieszkańcami wspólnoty mieszkaniowej Krzemienna 52-54. Z zaproszenia do dyskusji nie skorzystali 

przedstawiciele SM Dąb. W toku dyskusji wnioskodawca opisał swój zamiar. Zapewnił, że nie będzie 

prowadził sprzedaży alkoholu i zadeklarował uporządkowanie terenu za pawilonami (działka TBS) pod 

miejsca postoju samochodów (ok. 60 miejsc utwardzonych tłuczniem). Reszta przybyłych gości (Zdzisław 

Jabłonowski, Marek Węglarek, Lilianna Jurewicz, Ryszard Marcinkowski) po oświadczeniu wnioskodawcy 

przyjęła przychylne stanowisko wobec wniosku. W związku z powyższym Przewodniczący zaproponował 

przyjęcie uchwały warunkowo, pozytywnie opiniującą wniosek.  

W czasie rozmów przybył radny Grzegorz Mikut.  

Uchwałą nr 73/17 Rada Osiedla Podjuchy warunkowo pozytywnie opiniuje wniosek o dzierżawę 

fragmentów działek nr 60/13 i 60/2 obręb 4114 (jak na załączonej mapce) położonych przy ulicy 

Krzemiennej w Szczecinie. Działka wykorzystywana będzie w formule pawilonów handlowych (2 

pawilony, po 60 mkw każdy), w których wnioskodawca planuje handlować wyrobami cukierniczymi, 

pieczywo, słodycze, kawa, herbata, napoje, a w drugim przypadku: wyrobami wędliniarskimi, sery, 
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sałatki, przyprawy. Wnioskodawca informuje, iż nie będzie prowadził handlu wyrobami alkoholowymi. 

Przedmiotowa zgoda Rady Osiedla Podjuchy ma charakter warunkowy i uzależniona jest od utrzymania 

przez wnioskodawcę w okolicznym obszarze istniejącej liczby miejsc postojowych, gwarancji wysokiej 

estetyki pawilonów, wypełnienia deklaracji utwardzenia i bieżącej konserwacji terenu parkingu 

tłuczniem. Aktualny bowiem kontekst użycia terenu, to dziki parking aut przede wszystkim mieszkańców 

pobliskiej zabudowy wielorodzinnej.          

 

Uzasadnienie: Przedmiotowy teren jest własnością Towarzystwa Budownictwa Społecznego Prawobrzeże 

Spółka z o.o. z/s w Szczecinie. Spółka komunalna rezerwuje go na budowę zabudowy mieszkaniowej 

wielorodzinnej. W horyzoncie najbliższych kilku lat wskazany teren nie jest objęty zamierzeniem 

inwestycyjnym. Właśnie w tym kontekście wnioskodawca podejmuje ryzyko budowy pawilonów 

handlowych. Jednocześnie w związku z faktem, iż nieformalnie teren inwestycji pełni aktualnie rolę 

parkingu, Rada Osiedla Podjuchy poinformowała mieszkańców pobliskiej Wspólnoty Mieszkaniowej 

(Krzemienna 52-54) oraz przedstawicieli Spółdzielczej Rady Osiedla „Dąb” (w zakresie oddziaływania 

inwestycji na blok wielorodzinny przy ulicy Metalowej 5) o fakcie złożonego wniosku. Następnie w trybie 

społecznego dialogu, w którym Rada Osiedla Podjuchy wystąpiła w roli mediatora, wszystkie 

zainteresowane strony wypracowały kompromis w postaci warunkowej zgody na zabudowę wskazanego 

terenu dwoma pawilonami handlowymi. Zgoda warunkowana jest: 

1. Estetyką pawilonów. 

2. Utrzymaniem dotychczasowej ilości miejsc postojowych. 

3. Utwardzeniem terenu parkingu i bieżącej konserwacji z wykorzystaniem tłucznia. 

Ponadto strony ustaliły, iż przeniesienie wypracowanych ustaleń na poziom uzgodnień z właścicielem 

terenu (TBS Prawobrzeże) znajduje się po stronie wnioskodawcy.    

 

Głosowało: 10 osób 

,,za" - 10 osób 

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

Goście wraz z wnioskodawcą opuścili zebranie. 

Ad.12. 

Uchwałą nr 74/17 Rada Osiedla Podjuchy wyraża pozytywną opinię w sprawie długoletniej dzierżawy z 

celem przeznaczenia na działalność oświatową działki nr 50/1 obręb 4133 położonej przy ulicy Skalistej 

24 w Szczecinie. 

 

Uzasadnienie: Przedmiotowy wraz z budynkiem teren od 9 lat funkcjonuje jako Katolicka Szkoła 

Podstawowa im. Jana Pawła II w Szczecinie. Placówka w krótkim czasie zyskała renomę jednej z 

najlepszych szkół podstawowych miasta Szczecina. Świadczą o tym miarodajne wyniki w testach 
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szóstoklasistów. Jest to również szkoła, w której nie występuje zjawisko przemocy. Szkoła swoim 

zasięgiem obsługuje rejon Prawobrzeżnej części miasta, a nawet całe miasto Szczecin. Pomimo, że 

organem prowadzącym placówkę jest Centrum Edukacyjne Archidiecezji Szczecińsko-Kamieńskiej, a 

szkoła kieruje się tradycyjnymi zasadami wychowania, pragnieniem naprawdę bardzo wielu rodzin o 

nawet odległym do modelu szkoły światopoglądzie jest ulokowanie swoich pociech właśnie w tej 

placówce. Jednym z bowiem wielu jej atutów jest ogólnodostępność. Szkoła pomimo elitarnego poziomu 

kształcenia, zachowała rys publiczny, jest szkołą bez czesnego, co oznacza brak finansowych barier dla 

rodzin niżej sytuowanych. Dlatego w związku z przytoczonymi faktami, w kontekście przygotowywanej 

umowy dzierżawy, osobno apelujemy o stosowny wymiar opłat dzierżawnych, adekwatny do 

realizowanego dobra społecznego.  

 

Głosowało: 10 osób 

,,za" - 10 osób 

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

 

Ad.13. 

Uchwałą nr 75 /17 Rada Osiedla Podjuchy pozytywnie opiniuje wniosek o dzierżawę fragmentu działki nr 

7/41 obręb 4131 (jak na załączonej mapce), pow. ok. 150 mkw.  położonej przy ulicy Korczaka w 

Szczecinie.  Działka wykorzystana będzie pod budowę trzech blaszanych garaży dla kolekcjonerskich 

pojazdów samochodowych. Wnioskodawca nie będzie na przedmiotowym terenie prowadził działalności 

gospodarczej.          

 

Głosowało: 10 osób 

,,za" - 10 osób 

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

Ad.14. 

Skarbniczka Mirka Roźmiej przedstawiła sprawozdanie finansowe Rady Osiedla Podjuchy za rok 2016. Po 

omówieniu sprawozdania poddano je pod głosowanie.  

Uchwała nr 76/17 Rada Osiedla Podjuchy zatwierdza przedłożone przez zarząd sprawozdanie finansowe z 

działalności za rok 2016 (w załączeniu).  
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Uzasadnienie:  

Głosowało: 9 osób 

,,za" - 9 osób  

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

Piotr Marecki opuścił posiedzenie.  

Następnie Skarbniczka Mirka Roźmiej przedstawiła propozycję planu rzeczowo-finansowego na rok 2017. 

Po omówieniu propozycji poddano projekt planu pod głosowanie. 

Uchwała nr 77/17 Rada Osiedla Podjuchy zatwierdza przedłożony przez zarząd plan rzeczowo-finansowy 

na rok 2017 (w załączeniu).  

 

Uzasadnienie:  

Głosowało: 9 osób 

,,za" - 9 osób  

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

Ad.15. 

Powrót Piotra Mareckiego. 

Przewodniczący wprowadził w temat wykorzystania dodatkowych środków z Komisji Inicjatyw 

Społecznych. Wzorem lat ubiegłych postanowiono przeznaczyć całość środków na organizację Festynu 

Podjuszańskie Harce 2017. 

 

Uchwała nr 78/17 Rada Osiedla Podjuchy decyduje o przeznaczeniu całości środków tzw. „małej dotacji” 

(6500 PLN) na rzecz Festynu Osiedlowego „Podjuszańskie Harce 2017”. 

 

Uzasadnienie: Festyn osiedlowy Podjuszańskie Harce, to markowa, cykliczna, rokroczna impreza 

integrująca wszystkich mieszkańców osiedla Podjuchy. W wypracowanym kształcie wydarzenie rezonuje 

nawet szerzej, na całe Prawobrzeże miasta Szczecina. Impreza realizowana jest w formule przeglądu 

talentów, rekreacji rodzin na świeżym powietrzu, warsztatów, występów kulturalnych i wszelakich. Przez 

cały dzień trwania impreza obejmuje bardzo szerokie spektrum mieszkańców i dlatego zasługuje na 

wsparcie środkami z dotacji Komisji Inicjatyw Społecznych.   
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Głosowało: 10 osób 

,,za" - 10 osób 

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 0 osób  

Ad.16.  

Przewodniczący poinformował o środowiskowej prośbie dotyczącej wsparcia utworzenia nowego Liceum 

w Prawobrzeżnej części miasta. Po dyskusji przyjęto uchwałę w następującym brzmieniu: 

Uchwała nr 79/17 Rada Osiedla Podjuchy wyraża pełne poparcie dla idei utworzenia Liceum 

Ogólnokształcącego w miejsce likwidowanego Gimnazjum nr 7 im. Sybiraków na osiedlu Majowym w 

Szczecinie.  

 

Uzasadnienie: Uchwałę podjęto w kontekście środowiskowej prośby, przede wszystkim w związku z 

planowaną ogólnopolską reformą oświaty, której skutkiem będzie zmiana siatki szkół w gminach i 

powiatach, w tym w Szczecinie. Aktualnie Gimnazjum numer 7 jest częstym wyborem uczniów z naszego 

osiedla Podjuchy. W kontekście likwidacji poziomu gimnazjum w szczeblu edukacji młodzieży, właśnie 

przez wzgląd na pewną pragmatykę dotychczasowych wyborów naszej młodzieży, rekomendujemy 

utworzenie w budynku GM7 Liceum Ogólnokształcącego. Rozwiązanie to znajdzie dodatkowe  szersze 

uzasadnienie w kontekście planowanej reorganizacji siatki połączeń autobusowych ZDiTM, z chwilą 

uruchomienia Pętli Autobusowej Turkusowa.   

 

Głosowało: 10 osób  

,,za" - 9 osób  

,,przeciw" - 0 osób  

,,wstrzymuję" - 1 osoba (Grzegorz Mikut) 

Ad.17. 

Przewodniczący poinformował, że miasto Szczecin nie otrzymało dofinansowania do budowy Węzła 

Drogowego Krygiera-Granitowa. Projekt jest na liście rezerwowej, wciąż istnieją szanse jego realizacji. 

Niestety na pewno mówimy o odroczeniu terminu realizacji zadania. 

Ad.18. 

Maciej Szyszko przedstawił wniosek Prezydenta miasta w sprawie projektu rewitalizacji odcinka Alei 
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Wojska Polskiego w Szczecinie stwierdził, że temat jest obszerny i zaproponował, że prześle do radnych 

informacje o projekcie, aby mogli się dokładniej zapoznać z tematem. Dyskusję w tej sprawie 

przeniesiono na kolejne posiedzenie.  

Ad.19. 

Radni przedyskutowali harmonogram imprez RO Podjuchy na rok 2017. Organizowane będą: Jarmark 

Piotra i Pawła, Dzień Dziecka (1 czerwiec 2017), Podjuszańskie Harce (16 wrzesień 2017), Dzień Seniora. 

Wstępne ustalenia dotyczące Dnia Dziecka – miasteczko rowerowe, dmuchane zamki, baseny z łódkami, 

stoisko owocowe. Przewodniczący zachęcił do poszukiwania zespołów i inspirujących pomysłów, 

mogących wzbogacić program imprez.   

Ad.20.  

Radni wyrazili opinię na temat odśnieżania Podjuch. Była negatywna, zaobserwowano brak odśnieżania 

głównych chodników na osiedlu i schodów Krzemienna-Kruszcowa. 

Ad.21.  

Przewodniczący poinformował Radę i skarbnika rady Mirkę Roźmiej o obowiązkowym szkoleniu 

finansowym Rad Osiedli. 

 

Ad.22.  

Przewodniczący zaproponował uporządkowanie siedziby RO Podjuchy. Nową aranżację pomieszczenia, w 

którym przyjmowani są petenci. Ustalono propozycję przekazania stołu z krzesłami oraz urządzeń 

(ksero-kopiarka oraz drukarka) innej jednostce miasta, która zgodzi się przejąć ją na stan. W miejsce tego 

wyposażyć pomieszczenie w meble przystosowane do przyjęć petentów krzesła z oparciami/foteliki + 

niewielki stolik. Radny Jarek Warchoł zadeklarował, że sfotografuje przedmioty i umieści ogłoszenie na 

facebook'u w Grupie Rad Osiedli celem organizacji wymiany.   

Ad.23.  

Przewodniczący poinformował o wczesnej propozycji współpracy ze Stowarzyszeniem przy realizacji 

Biura Porad Obywatelskich w siedzibie RO Podjuchy. 

Ad.24.  

Radni ustalili grafik posiedzeń i dyżurów na rok 2017. Zmian w urzędowaniu Rady nie wprowadzono, 

posiedzenia odbywają się co dwa tygodnie (środy godzina 18:00) oraz co tygodniowe dyżury (poniedziałki 

godzina 17:30). Najbliższe posiedzenie odbędzie się w dniu 8 lutego 2017.  

Ad.25. 

Dyskutowano treść koniecznych do zamieszczenia ogłoszeń na tablicach ogłoszeniowych RO Podjuchy.  
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Ad.26.  

Wolnych wnioskach pytanie zadał Jarek Warchoł, na temat procedur wycięcia drzewa, które utrudnia 

wyjazd, uderza w budynek, przy ul Berka Joselewicza. Przewodniczący przekazał nr telefonu do Pana 

Jankowskiego od Zieleni Miejskiej w Szczecinie, celem nawiązania kontaktu w tej sprawie. Drugie pytanie 

zadała Pani Jagoda Bliźnia: Jak pozyskać środki za autokar na wyjazd do Opery z Klubu Seniora. Zgłosiło 

się dwóch chętnych darczyńców z Rady. 

Protokołowała Aneta Próba w zastępstwie za sekretarz Martę Wójcik. 

 

 

 

 

 

 


